
Referat fra u-rådsmøte i Vang kommune 
 

Dato: 22.01.2021 

Tid for møtet: kl 10:00 

Sted: Foaje, VBU 

Til stede: Ylva, Sina, Steffen, Noah, Olav, Harald, Mona og Lucas. 

 

 

 

 

 

2021-1  U-klubb, åpningstider og miljø ungdom ved prosjekt, Mona 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
Åpningstider: Kan være åpent? Klubb. 22.01.2021? 
Mest sannsynlig klubb. 
Hvordan informere om klubb? 
Flere klubber. Starter klubben ifra september, og ha det annenhver fredag inntil juni.  
U-rådet sitter til etter høstferien/til det nye u-rådet blir valgt. Så de har ansvaret på 
klubbene til da. 
 
20 000 kr til å bruke til innredning til klubben.  

Hva ble bestemt: 
20 000 kr til å bruke til innredning til klubben.  
Sina og Amalie skal bli med til Fagernes og velge farger, en tirsdag.  
 
 

Kommentarer: 
 

 

2021-2  Eventuelt: Andre møtedager for u-råd. Åpent basseng på u-klubb. 

Hva kommer fram i diskusjonen: 
Torsdag er den veldig fin dag, for møte.  
Basseng, som bare er åpent for klubben. Fremmer ønske for administrasjonen 
Skatepark i øye skole. Torsdag – BMX fra 17:00 – 19:00. Lørdag og søndag - åpent for alt 
17:00-19:00.   
 

Hva ble bestemt: 
Fremmer ønske om basseng for administrasjonen. 

Kommentarer: 
 

 

Dette er ting du som representant bør fortelle klassen din om fra u-rådsmøte 



 På u-rådsmøte diskuterte vi … 

  

 

Med vennlig hilsen 

Ylva Remmen, referent 

 

*Har du spørsmål? Kontakt Harald 


